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Protokół Nr XXXII/08 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej  w dniu 30 października 2008 r. 

 
 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 16.00 i trwały do 21.35. 
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt. 
 
Po przywitaniu wszystkich obecnych, stwierdzeniu  prawomocności obrad  - 
w obradach Rady uczestniczyli wszyscy członkowie Rady – poinformował 
o wnioskowanej zmianie do porządku obrad przesłanego radnym wraz 
z zawiadomieniem o zwołaniu sesji : 
- projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XIX/216/07 z dnia 21 grudnia 2007 r. w 

sprawie dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych na rok 2008 
zaplanowany do realizacji  jako punkt   9.10 - rozpatrzyć jako punkt 11, po 
uchwaleniu zmian w budżecie miasta na rok 2008 

Uzasadniając zmianę kolejności realizacji punktów poinformował, że wynika ona 
z przyczyn formalnych wskazanych przez Skarbnika Miasta Alinę Janik.  
 
Radni jednogłośnie 22 głosy „za” poparli wnioskowaną zmianę. 
 
 
Następnie prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem  do 
radnych w sprawie ewentualnych wniosków do porządku obrad 
- Grzegorz Mankiewicz zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt dot. 
wprowadzenia zmian do składu osobowego komisji problemowych. 
Uzasadniając wniosek poinformował o swojej pisemnej rezygnacji w pracach Komisji 
Strategii i Rozwoju; 
„za’” wnioskiem oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 
- Robert Młodziński złożył wniosek, podpisany przez sześciu radnych, o treści: 

 „My ni żej podpisani Radni Rady Miasta Kędzierzyna-Koźla, działając na podstawie 
art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wnosimy do Rady Miasta 
wniosek o odwołanie radnego Grzegorza Chudomięta z funkcji Przewodniczącego Rady 
Miasta Kędzierzyna-Koźla. Uzasadnieniem dla wniosku jest brak właściwej współpracy z 
wszystkimi radnymi i Prezydentem Miasta. Chcemy sprawnie funkcjonującej Rady, 
uporządkowania procesu uchwałodawczego i kompetentnej reprezentacji  Rady na zewnątrz, 
a mamy chaos i subiektywne poglądy wypowiadane publicznie w imieniu całej Rady przez 
Przewodniczącego. Nie chcemy być dłużej być uznawani w oczach naszych wyborców oraz 
w opinii publicznej jako grupa kłócących się radnych, którym zależy tylko na własnym 
interesie. Wobec powyższego wnosimy do Rady Miasta wniosek o odwołanie Pana Grzegorza 
Chudomięta z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle”. 
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Wniosek podpisali radni: Robert Młodziński, Zbigniew Peczkis, Jerzy Majchrzak, 
Grzegorz Mankiewicz, Halina Fogel i Wojciech Jagiełło. 

(pisemny wniosek w załączeniu do protokółu) 
„za” wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad o punkt dot. stanowiska Rady do 
wniosku o odwołanie radnego Grzegorza Chudomięta z funkcji 
Przewodniczącego Rady Miasta oddano 12 głosów, 
„przeciw” 10 
„wstrzymujących się” 0. 
Ustalono, że  wniosek zostanie ujęty   jako punk  6 porządku obrad. 
 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Po wprowadzeniu zmian do porządku obrad,  sesja nr XXXII/08 będzie odbywała się 
zgodnie z porządkiem obrad jak niżej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXI/08 odbytej 25 września 2008 r.  
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Bieżąca informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje i zapytania. 
6. Stanowisko Rady Miasta do wniosku o odwołanie radnego Grzegorza Chudomięta 

z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta 
7. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych za III kwartały 2008 r. 
8. Efekty promocji miasta. 
9. Stanowisko Rady dot. modyfikacji wniosków zgłoszonych do Strategii Rozwoju 

Miasta na lata 2008-2015 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy (obręb 
Azoty), 

2) wyrażenia opinii dot. zbycia jednego udziału „Regionalnej Agencji 
Poszanowania Energii Opole” Spółka z o.o., 

3) upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do lokowania wolnych 
środków budżetowych, 

4) nadania nazwy ulicy (os. Pogorzelec),  
5) wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej 

w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Sienkiewicza 1-3 – działki nr 2134/8, 2134/3, 
2134/4, 2134/5 i 2133, 

6) przejęcia pojazdu porzuconego na własność gminy, 
7) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom 

OSP z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle, 
8) zmiany uchwały Nr XLIX/656/06 Rady Miasta z dnia 29 czerwca 2006 r. 

w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiego 
transportu zbiorowego, 

9) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
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10)  nadania nazwy parkowi, 
11)  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części tekstowej, 
12)  uchylenia uchwały Nr XXIV/284/08 z dnia 28 marca 2008 r. na udzielenie 

dotacji w celu przeprowadzenia prac remontowych w zabytkowym obiekcie 
zlokalizowanym przy ul. Marii Skłodowskiej-Curie 7 w Kędzierzynie-Koźlu, 
wpisanym do rejestru zabytków województwa opolskiego 

13)  zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji na przeprowadzenie prac 
remontowych w zabytkowym kościele pw. św. Zygmunta i Jadwigi Śl. 
zlokalizowanym przy ul. Pamięci Sybiraków, wpisanym do rejestru 
zabytków województwa opolskiego, 

14)  zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji na przeprowadzenie prac 
remontowych w zabytkowym obiekcie zlokalizowanym przy ul. Puszkina 1 
w Kędzierzynie-Koźlu, wpisanym do rejestru zabytków województwa 
opolskiego. 

 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/216/07 z dnia 21 grudnia 2007 r. 

w sprawie dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych na rok 2008, 
12.  Informacja o wydanych decyzjach w sprawie udzielenia jednorazowej opłaty 

planistycznej. 
13. Rozpatrzenie protestu mieszkańców os. Azoty dot. wyboru Przewodniczącego 

Zarządu Osiedla. 
14. Stanowisko Rady Miasta do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
15. Założenia Zespołu roboczego ds. zmian zmierzających do poprawy efektywności 

działalności Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu 
16. Wprowadzenie zmian do składów osobowych komisji problemowych. 
17. Wolne wnioski. 
18. Zakończenie obrad.  
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt - po upewnieniu się, że nikt 
z radnych nie wnosi uwag -  stwierdził przyjęcie protokółu z sesji Nr XXXI/08 odbytej 
25 września 2008 r.   
 
Ad 3 
 
Informację o pracach komisji problemowych Rady Miasta, Przewodniczącego oraz 
bieżącej korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 4 
 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad 5 
 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
i zapytania. 
 
Ryszard Masalski złożył 6 zapytań w sprawie:  

1) utrzymania porządku na osiedlowych chodnikach, ulicach oraz terenach 
zielonych, 

2) precyzyjnego zdefiniowania  usług cmentarnych i pogrzebowych oraz 
wskazania podstawy prawnej dot. wykonywania tych usług przez gminną 
jednostkę budżetową, 

3)  funkcjonowania ADM Blachownia w okresie od lipca do października 2008 r.  
4) informacji na temat inwestora zainteresowanego zakupem 12 ha Pola 

Południowego 
5) etapu badań w celu udzielenia odpowiedzi na pytanie w sprawie realizacji art. 95 

ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków 
publicznych, 

6)  przyczyn nie usunięcia topól rosnących przy ul. Konopnickiej 
(pisemne zapytania w załączeniu do protokołu) 

 
Halina Mińczuk zwróciła się z pytaniem w sprawie terminu zakończenia prac 
remontowych nawierzchni ulicy Chopina. 
Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – poinformowała, że 
wykonawca deklaruje zakończenie prac do 21 listopada br.  
 
Zbigniew Peczkis zwrócił się z pytaniem w sprawie możliwości rozpatrzenia wniosku 
o podwyższenie wynagrodzenia pracownikom Urzędu Miasta. 
Ponadto przedstawił problem wadliwie usytuowanych rynien spustowych na garażach 
przy ul. Spółdzielców,  w stosunku do nowego dywanika asfaltowego. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała, że właścicielem ww. terenu 
jest spółdzielnia mieszkaniowa – jednocześnie wyraziła nadzieję że obecny na sesji 
kierownik administracji osiedla Jedność podejmie stosowne działania. 
 
Elżbieta Czeczot poprosiła o: 
1)  uzasadnienie decyzji zmniejszenia liczby członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
2) podanie przyczyn późnego poinformowania niektórych organizacji pozarządowych 

o zorganizowanym spotkaniu 
(pisemne zapytania w załączeniu do protokołu) 

 
Na pytanie pierwsze odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara – 
poinformował, że przed podjęciem decyzji dokonano porównań w zakresie liczebności 
Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w piętnastu  innych 
miejscowościach o podobnej powierzchni i liczbie mieszkańców jak miasto 
Kędzierzyn-Koźle. Jednocześnie wyraził nadzieję, że aktualny skład komisji, w której 
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uczestniczy 5 członków wybranych w konkursie będzie gwarantowało dobrą pracę 
komisji.   
 
Elżbieta Czeczot poinformowała, że również interesowała się sytuacją w innych 
miastach i dowiedziała się, że w Opolu Komisja ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  liczy 8 członków, w Cisku 7, w Jaworze  20, w Bierawie 8 osób.  
Wyraziła ubolewanie z powodu obniżenia  rangi Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych działającej w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Na pytanie drugie odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Piotr Gabrysz – zapewnił, że 
Urząd dołożył wszelkich starań aby w odpowiednim terminie zawiadomić o 
planowanym spotkaniu wszystkie organizacje pozarządowe działające na terenie 
Kędzierzyna-Koźla. Jednocześnie zadeklarował wyjaśnienie przyczyn powstania 
ewentualnych zakłóceń powodujących opóźnienia w przekazaniu zaproszenia.  
 
Ewald Świentek na wstępie poinformował, że nie jest zadowolony z odpowiedzi jaką 
uzyskał na zapytanie dot. zaniechania finansowania dowozu dzieci do dwujęzycznej 
szkoły. W dalszej części złożył zapytanie w sprawie rozdysponowania dodatkowej 
subwencji oświatowej na każde dziecko uczące się w dwujęzycznej szkole nr 13 
w os. Rogi 

(pisemne zapytania w załączeniu do protokołu) 
 
Z-ca Prezydenta Miasta Piotr Gabrysz  odpowiadając na pytanie poinformował, że 
cofnięcie dofinansowania dowozu dzieci do dwujęzycznej szkoły Nr 13 w os. Rogi i 
do gimnazjum sportowego na os. Piastów spowodowało naprawienie  błędu, gdyż 
finansowanie dowozu uczniów było niezgodne z obowiązującymi przepisami prawa 
w tym zakresie. 
Jednocześnie zadeklarował ponowne sfinansowanie kosztów dowozu dzieci jeżeli 
okaże się, że przepisy dopuszczają taką możliwość.  
 
Ewald Świentek poinformował, że oczekuje pisemnej odpowiedzi na złożone zapytanie.  
 
Ryszard Pacułt  zwrócił się z pytaniem w sprawie możliwości sprawdzenia przez Straż 
Miejską właścicieli psów czy w trakcie spacerów posiadają pojemniki na psie 
odchody. 
Ponadto poinformował o uciążliwych zapachach unoszących się od strony kurnika 
usytuowanego w okolicach kozielskiego stadionu. 
 
Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara –zadeklarował sprawdzenie 
uprawnień Straży Miejskiej w zakresie kontrolowania właścicieli psów pod kątem czy 
posiadają pojemniki na psie odchody. Odnosząc się do drugiej kwestii poinformował, 
że dopóki nie wejdzie w życie tzw. ustawa zapachowa  to podobne uciążliwości  będą 
powtarzały się.  
 
Grzegorz Mankiewicz  poprosił o informacje na temat realizacji uchwały Rady Miasta 
w sprawie dotacji dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego na zadanie dot. hospicjum. 
 



 6

Prezydent Miasta Wiesław Fąfara poinformował o pismach Starosty, w którym 
informuje o braku możliwości wydatkowania w 2008 r. kwoty 1 mln. zł na powyższy 
cel oraz zwraca się z prośbą o przesunięcie realizacji wydatków wraz z umową na 
dzień 31.12.2009 r.   
W dalszej części wypowiedzi podkreślił, że dotacja musi być rozliczona w tym roku 
budżetowym a w związku z tym Starosta otrzymał pisemną odpowiedź, że jest 
możliwość powrotu do tematu w roku 2009.  
 
Ryszard Masalski usprawiedliwił nieobecność Przewodniczącej Zarządu Osiedla 
Blachownia na dzisiejszej sesji  - jednocześnie zaapelował o wcześniejsze wysyłanie 
samorządom osiedlowym zawiadomień o zwołaniu sesji. 
 
Jerzy Majchrzak zwrócił się z pytaniem w sprawie realizacji wydatków majątkowych 
stanowiących dotację dla powiatu na realizację zadania pn. Wykonanie koncepcji 
modernizacji  ulicy Kozielskiej i Al. Jana Pawła II. 
 
Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara – poinformował o  
trudnościach, które wpłynęły na wstrzymanie  realizacji ww zadania.  
 
Rafał Olejnik – nawiązując do odpowiedzi Prezydenta Miasta  na pytanie Grzegorza 
Mankiewicza  poprosił o informacje, czy prezydent ujmie w budżecie miasta na rok 
2009 kwotę 1 mln. zł na hospicjum. 
 
Prezydent Miasta poinformował o trwających pracach na projektem budżetu miasta – 
zaznaczył, że w pierwszej kolejności planuje dochody a później wydatki. 
Ponadto odpowiadając na kolejne pytanie Rafała Olejnika poinformował, że decyzję o 
przeznaczeniu  zdjętej dotacji na hospicjum  przedstawi Radzie prawdopodobnie  na 
listopadowej sesji. 
 
Ad 6 
 
Stanowisko Rady Miasta do wniosku o odwołanie radnego Grzegorza Chudomięta 
z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Przed rozpoczęciem procedury związanej z odwołaniem z funkcji przewodniczącego Rady 
Miasta -  Grzegorz Chudomięt poinformował, że w przypadku jego odwołania z tej funkcji 
powierza dalsze prowadzenie obrad Rady Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Joannie 
Urbanik- Kapka. 
 
Wybór komisji skrutacyjnej:  
Halina Mińczuk zgłosiła kandydaturę Elżbiety Czeczot, 
Ewald Świentek zgłosił kandydaturę Huberta Majnusza, 
Elżbieta Czeczot zgłosiła kandydaturę Dariusza Jorga, 
Wojciech Kapka zgłosił kandydaturę Joanny Urbanik-Kapka 
Halina Fogel zgłosiła kandydaturę Zygmunta Dereja 
Andrzej Stypułkowski zgłosił kandydaturę Andrzeja Kopcia 
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Wszyscy kandydaci - za wyjątkiem Elżbiety Czeczot - wyrazili zgodę na pracę 
w komisji skrutacyjnej. 
 
Rada jednogłośnie „23 głosami za” zaakceptowała poniższy skład komisji 
skrutacyjnej: 
 - Dariusz Jorg  
 - Joanna Urbanik-Kapka  
 - Zygmunt Derej  
 - Andrzej Kopeć  
 - Hubert Majnusz  
 
Komisja skrutacyjna udała się do Biura Rady Miasta celem przygotowania kart do 
głosowania. 
Na czas prac komisji skrutacyjnej  przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt ogłosił 
przerwę w obradach.  
(Przerwa trwała od 17.20 do 17.40) 
 
Po przerwie i wznowieniu obrad przewodniczący komisji skrutacyjnej Dariusz Jorg 
wyjaśnił zasady głosowania. Następnie na podstawie listy obecności radnym zostały 
rozdane karty do głosowania. 
Po wrzuceniu kart do głosowania do urny i stwierdzeniu, że wszyscy obecni radni brali 
udział w głosowaniu – komisja skrutacyjna udała się do Biura Rady Miasta, celem 
sporządzenia protokółu z  tajnego głosowania. 
 
W tym czasie trwała przerwa w obradach (od 17.55 do 18.10). 
 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący komisji skrutacyjnej Dariusz Jorg  odczytał : 

Protokół 
Komisji Skrutacyjnej powołanej do przeprowadzenia tajnego głosowania wniosku o 
odwołanie radnego Grzegorza Chudomięta z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta 

Kędzierzyn – Koźle na sesji Rady Miasta w dniu 30 października 2008 roku 
 

  Komisja Skrutacyjna w składzie: 
- Dariusz Jorg – przewodniczący 
- Joanna Urbanik-Kapka – członek 
- Zygmunt Derej – członek 
- Andrzej Kopeć – członek 
- Hubert Majnusz – członek 
Stwierdza, co następuje: 
1. Obecnych na sesji radnych według listy obecności – 23 radnych. 
2. Wydanych i odebranych kart do głosowania – 23 karty. 
3. Liczba oddanych głosów ważnych –  23 głosy. 
4. Liczna oddanych głosów nieważnych –  0 głosów. 
5. Liczba oddanych głosów ważnych za odwołaniem – 8 głosów. 
6. Liczba oddanych głosów ważnych przeciw odwołaniu – 15 głosów. 
7. Liczba oddanych głosów ważnych wstrzymujących się – 0 głosów. 

Wniosek o odwołanie radnego Grzegorza Chudomięta z funkcji Przewodniczącego Rady 
Miasta Kędzierzyn – Koźle  został odrzucony. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt w krótkim wystąpieniu podziękował 
radnym za zaufanie wyrażone w głosowaniu.  
 
Następnie przystąpiono do realizacjo kolejnego punktu przyjętego porządku sesji. 
 
Ad 7 
 
Ocena realizacji zadań inwestycyjnych za III kwartały 2008 r. 
(pisemna informacja w załączeniu do nin. protokołu) 
 
Ryszard Masalski wyraził  niepokój z powodu niewielkiego zaawansowania części 
zadań inwestycyjnych wykazanych w pisemnej informacji. 
Ponadto poprosił o podanie przyczyn  nieuwzględniania w informacji zadania dot. 
przebudowy cieku wodnego rowu R-3. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś  udzielając wyjaśnień poinformowała, że 
wykaz został sporządzony przez Wydział Inwestycji i Remontów (jako dysponent 
środków na realizację zadań ujętych w wykazie), natomiast ciek wodny R-3 był  
realizowany jako zadanie Wydziału Ochrony Środowiska i Infrastruktury.  
 
Jan Kwiczak, Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Infrastruktury 
poinformował, że termin zakończenia realizacji zadania został określony na koniec 
listopada. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przystąpiono do realizacji  
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad 8 
 
Efekty promocji miasta. 

(pisemna informacja w załączeniu do protokołu) 
 

Informację na temat działań podjętych w 2008 r. w celu promocji miasta przedstawiła 
Beata Pierzchlewicz, Kierownik Wydziału Strategii Rozwoju i Promocji Miasta. 
 
Rafał Olejnik poinformował o zaproszeniu na spotkanie organizowane przez Premiera  
Rządu; zaproszenie to jest wyrazem uznania dla władz miasta  Kędzierzyn-Koźle 
z powodu wprowadzenia do programu profilaktyki i ochrony zdrowia zadania dot. 
przeprowadzenia szczepień dziewczynek z rocznika 1996  przeciwwirusowi HPV. 
Jednocześnie wyraził nadzieję, że podobne zadanie zostanie wprowadzone także do 
programu ochrony zdrowia na rok 2009. 
 
Ryszard Masalski zwrócił uwagę na rolę przedsięwzięć bezpośrednio promujących 
miasto i promocję, która przynosi wymierne efekty w określonym czasie.  
Jego zdaniem w materiale przedłożonym radnym brakuje konkretnych informacji – 
bądź też nie zostały one właściwie wyeksponowane - na temat efektów promocyjnych 
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jakie przyniosła realizowana przez Wydział Strategii Rozwoju i Promocji Miasta 
polityka promocyjna. Jeżeli efekty promocyjne są niewielkie to konieczna jest zmiana  
wizji promocji i przyjętych działań promujących miasto.  Poparł propozycję 
Kierownika Wydziału Strategii Rozwoju i Promocji Miasta dot. potrzeby opracowania 
strategii promocji miasta. 
 
Dariusz Jorg na wstępie pozytywnie ocenił kalendarz miejski na rok 2009 – jedyna 
uwaga krytyczna dotyczyła plansz na których zostały utrwalone krajobrazy miasta i 
okolic – na zdjęciach brakuje  elementów kojarzonych z Kędzierzynem Koźlem. 
W dalszej części pozytywnie ocenił dotychczasowe działania promujące miasto – 
zwrócił uwagę, że część pomysłów wypływa także od radnych.  
 
Rafał Olejnik zaproponował uzupełnienie plansz o krótką informację opisową dot. 
sfotografowanych miejsc oraz umieszczenie herbu miasta (zamiast logo 
promocyjnego)  na stronie tytułowej kalendarza 
.  
Jerzy Majchrzak pozytywnie ocenił działania w zakresie „promocji miękkiej” 
realizowane przez Wydział Strategii Rozwoju i  Promocji Miasta. Wyraził obawy, że 
brak porozumienia między Radą a Urzędem i Prezydentem Miasta spowoduje, że 
działalność Wydziału promująca Kędzierzyn-Koźle,  jako miasto możliwości będzie 
nieskuteczna. Poprosił o informację, jak Wydział tłumaczy i wyjaśnia podmiotom 
z zewnątrz zaistniały stan.  
 
Andrzej Kopeć zwrócił uwagę na rolę „promocji miękkiej” oraz podkreślił potrzebę 
kompleksowego przygotowania terenu dla potencjalnych inwestorów - jednocześnie 
zaapelował do radnych o poparcie projektu dot. montażu finansowego zaplanowanego 
na uzbrojenie terenu Pola Południowego.  
 
Dariusz Jorg poparł dotychczasowe działania Wydziału Strategii Rozwoju i Promocji 
Miasta. Nie zgodził się z opinią Jerzego Majchrzaka dot. obwiniania Rady za brak 
współpracy z Prezydentem Miasta oraz zwrócił uwagę na częstą  absencję Jerzego 
Majchrzaka w posiedzeniach komisji finansowej i sesjach  Rady. 
 
Ryszard Pacułt pozytywnie ocenił działalność Wydziału i przyjęte kierunki w zakresie   
promocji miasta. Poprosił o podanie przykładów z działalności Komisji Strategii i 
Rozwoju, które zainspirowały Wydział w zakresie promocji miasta.  
Na zakończenie powołując się na cytat z lokalnej pracy podał przykład wypowiedzi 
Grzegorza Chudomięta, potwierdzający opinię o braku współpracy Rady 
z Prezydentem Miasta.  
 
Wojciech Kapka w wypowiedzi wskazał na pozytywne aspekty wynikające z konfliktu 
między Radą a Prezydentem Miasta – wyraził nadzieję, że efektem dyskusji i 
wymiany poglądów będzie  wypracowanie korzystnych  rozwiązań. Na zakończenie 
poinformował, że w części zgadza się z  opinią Jerzego Majchrzaka  
 



 10

Joanna Urbanik-Kapka poparła wypowiedź Andrzeja Kopcia dot. roli „miękkiej 
promocji” oraz zaproponowała zbadanie możliwości wykorzystania mediów o zasięgu 
krajowym do promocji miasta. 
 
Beata Pierzchlewicz  poinformowała o wstępnych próbach promowania miasta w 
stacji TVN Meteo – działania te zostały zaniechane z powodu zbyt wysokich kosztów 
emisji spotów reklamowych. 
 
Ryszard Masalski podkreślił potrzebę podjęcia takich działań w zakresie promocji, 
które przyniosą wymierne efekty w postaci nowych inwestorów w mieście.   
  
Beata Pierzchlewicz zapewniła, że Wydział podejmuje wiele czynności aby 
zainteresować potencjalnych inwestorów, jednak brak atrakcyjnych terenów 
inwestycyjnych powoduje, że nie są oni zainteresowani inwestowaniem w mieście.  
 
Jerzy Majchrzak na wstępnie pozytywnie ocenił foldery reklamowe promujące miasto. 
W dalszej części wypowiedzi podał przykład niewłaściwej  współpracy  Rady i 
Prezydenta Miasta, która zniweczyła okazję zakupu przez gminę atrakcyjnych terenów 
rafineryjnych. Teren nabyła spółka Warszawy. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt uzasadnił swój sprzeciw  
wyartykułowany na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej dot. zakupu gruntu 
przez gminę – jego zdaniem jeżeli znalazł się inwestor zainteresowany nabyciem 
gruntu, to nie ma potrzeby aby pośredniczyła w tym gmina. Natomiast  potencjalne 
środki wydane z budżetu gminy na zakup gruntu można przeznaczyć na uzbrojenie 
Pola Południowego.  
Ponadto poprosił o podanie informacji na temat zadań zdjętych z „promocji” z powodu 
zwiększenia  środków na promocję przez zespół siatkarski ZAKSA. 
 
Beata Pierzchlewicz  poinformowała o zmniejszeniu  środków na publikację oraz 
ograniczono zakres realizacji niektórych działań.  
 
Rafał Olejnik zaapelował o kierowanie części  wolnych środków na reklamę miasta.  
 
Joanna Urbanik-Kapka  zaapelowała o zwiększenie współpracy ze stowarzyszeniami  
działającymi w mieście, które w ramach prowadzonej działalności promują także 
miasto.  
 
Beata Pierzchlewicz przedstawiła informację na temat takiej współpracy. 
 
Grzegorz Mankiewicz zaproponował aby przy promocji miasta wykorzystać  kontakty 
nawiązane przez najprężniej działające firmy w mieście.  
Na zakończenie zgłosił wniosek aby od następnego punktu porządku obrad 
ograniczyć czas wypowiedzi radnych do 5 minut a w przypadku ad vocem do 2 
minut.  
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Ryszard Masalski zaapelował o odrzucenie wniosku – uzasadniając swoje stanowisko 
zwrócił uwagę, że sesje i komisje są właściwym miejscem, gdzie radny może 
wypowiadać się na określone tematy.   
 
Andrzej Kopeć nawiązując do głosów z dyskusji dotyczących promowania przez 
Wydział Strategii Rozwoju i Promocji Miasta  terenów pod działalność przemysłową 
podkreślił potrzebę wskazania Wydziałowi takie tereny. Jednocześnie zaapelował  aby 
uzbrojenie terenów tzw. pola południowego potraktować jako zadanie priorytetowe.  
 
Grzegorz Chudomięt ad vocem przypomniał o planowanych spotkaniach z 
Prezydentem Miasta,  do których nie doszło jednak nie z winy radnych. 
Po upewnieniu się, że lista radnych zgłoszonych do dyskusji została zrealizowana 
poddał wniosek Grzegorza Mankiewicza pod głosowanie: 
 „za”  oddano 12 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 5 głosów.  
Rada przyjęła wniosek. 
 
Ad 9 
 
Stanowisko Rady dot. modyfikacji wniosków zgłoszonych do Strategii Rozwoju 
Miasta na lata 2008-2015 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
jest zaskoczony pismem Firmy Progress Consulting Sp. z o.o. w sprawie wniosków 
zgłoszonych do Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2008 – 2015, 
przyjętych przez Radę Miasta. Jego zdaniem po trzech miesiącach od przekazania 
wypracowanych przez  Radę wniosków do Strategii Rozwoju Miasta Firma powinna 
przedstawić materiał zawierający zdefiniowane zadania. 
W dalszej części wypowiedzi zaproponował aby wnioski przyjęte przez Radę Miasta 
wymagające wyjaśnienia przed wprowadzeniem ich do Strategii Rozwoju Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, skierować do komisji problemowych z których te wnioski 
wypłynęły, a następnie wypracowane przez komisje stanowisko przesłać bezpośrednio 
do Firmy Progress Consulting Sp. z o.o. Jednocześnie zaproponował aby na te 
posiedzenia zaprosić również przedstawicieli  firmy zajmującej się opracowaniem 
strategii. 
 
Beata Pierzchlewicz w wystąpieniu podkreśliła, że  firma większość wniosków Rady 
uwzględniła i wprowadziła do  Strategii. Wątpliwości dotyczą trzech wniosków i 
zostały przedstawione w piśmie z dnia 20.10.2008 r. Od woli Rady będzie zależało czy 
podtrzyma swoje stanowisko, czy zmodyfikuje wnioski. Jednocześnie zapewniła, że 
przedstawiciele firmy chętnie wezmą udział w posiedzeniu komisji, na którym będą 
wyjaśniane wnioski do Strategii. 
Wojciech Kapka zaproponował aby niejasności wyjaśnić  na Komisji Strategii. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt zaproponował aby nie obciążać ponownie  
Rady wnioskami do Strategii lecz przenieść dyskusję na komisje problemowe na 
których zostały złożone - tam też dokonać szczegółowej oceny na jakim poziomie 
hierarchii umieścić te wnioski w Strategii.  
 
Radni przez aklamację przyjęli propozycję Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Ad 10 
 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy (obręb Azoty), 
 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Wojciech Kapka poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

 

Uchwała Nr XXXII/387/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 30 października 2008 roku 

 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

Gminy Kędzierzyn - Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dot. zbycia jednego udziału 

„Regionalnej Agencji Poszanowania Energii Opole” Spółka z o.o., 
 
 
Po wysłuchaniu: 
- pozytywnej opinii Komisji Finansowo-Gospodarczej,  
- informacji Beaty Pierzchlewicz, Kierownik Wydziału Strategii Rozwoju i Promocji 
Miasta na temat wartości rzeczywistej i pochodzenia ww. udziału 
oraz upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji – prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się”  0. 
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Uchwała Nr  XXXII/388/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 30 października 2008 roku 

 
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zbycia jednego udziału                        

„Regionalnej Agencji Poszanowania Energii Opole” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Kup. 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

3) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 
do lokowania wolnych środków budżetowych, 

 
Po wysłuchaniu pozytywnej opinii Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz upewnieniu 
się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się”  0. 
 

 
Uchwała Nr XXXII/389/08 

 
Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 

z dnia 30 października 2008r.     
 

w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 
do lokowania wolnych środków budżetowych. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

4) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (os. Pogorzelec),  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Zbigniew 
Peczkis poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję nadania 
nazwy Czesława Miłosza. 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji – prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się”  0. 

 
Uchwała Nr XXXII/390/08 

 
Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 

z dnia 30 października 2008 r. 
 

w sprawie nadania nazwy ulicy 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Sienkiewicza 1-3 – 
działki nr 2134/8, 2134/3, 2134/4, 2134/5 i 2133, 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej i upewnieniu się, że nikt nie 
zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr XXXII/391/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 30 października 2008 r.  

 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Henryka Sienkiewicza 1-3 – działki nr 2134/8, 
2134/3, 2134/4, 2134/5 i 2133 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia pojazdu porzuconego na własność gminy, 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg  poinformował, że 
komisja nie wydała rozstrzygającej opinii do projektu uchwały; („za” pozytywną 
opinią głosował 1 członek komisji, „przeciw” 1, i „wstrzymał się” 1 członek komisji).  
W dalszej części uzasadnił stanowisko komisji.  
 
Ryszard Masalski zwrócił uwagę, że przejmując ten samochód gmina przejmuje 
również zobowiązania ciążące na tym samochodzie, tj. zapłata za kilkuletnie 
parkowanie na płatnym parkingu, koszty złomowania samochodu. 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg powołując się na 
informacje uzyskane na posiedzeniu komisji wyjaśnił, że gmina nie będzie ponosiła 
kosztów z tytułu parkowania, do momentu przejęcia pojazdu.  Zwrócił również uwagę 
na kompetencje gminy dot. podjęcia ww uchwały. 
 
O dodatkowe informacje dot. podjętych działań w celu ustalenia właściciela pojazdu  
oraz prawnych regulacji dot. kompetencji  gminy w sprawie przejęcia porzuconego 
pojazdu poprosili Grzegorz Chudomięt i Wojciech Kapka. 
Odpowiedzi udzielił Dariusz Jorg, Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej.  
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
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Uchwała Nr XXXII/392/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koź le 
z dnia 30 października 2008 r.  

 
w sprawie przejęcia pojazdu porzuconego na własność gminy 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 

7) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
przysługującego członkom OSP z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Prawno-Administracyjnej i Komisji 
Finansowo-Gospodarczej oraz upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  
prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt  poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0 głos. 
 

Uchwała Nr XXXII/393/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października 2008 r. 

 
w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn - Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/656/06 Rady Miasta z 
dnia 29 czerwca 2006 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami 
miejskiego transportu zbiorowego, 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem aby uchwała 
weszła w życie z dniem 1 stycznia 2009 r.  
 
Dariusz Jorg zaapelował aby nie podejmować na dzisiejszej sesji uchwały lecz zdjąć z 
porządku obrad i skierować ją na posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej w 
celu przeanalizowania wspólnie z dyrektorem MZK tematu z uwzględnieniem planów 
dot. zakupów  autobusów. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że jest „przeciwny” projektowi uchwały i popiera 
wniosek o zdjęcie  projektu z dzisiejszego porządku obrad Rady.  Oczekuje, że radni 
otrzymają pełną informacje o stanie finansowym MZK oraz uzasadnienie 
wprowadzenia podwyżki. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie wniosek Dariusza 
Jorga „o zdjęcie z obrad sesji nr XXXII/08 projektu uchwały w  sprawie zmiany 
uchwały Nr XLIX/656/06 Rady Miasta z dnia 29 czerwca 2006 r. w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiego transportu zbiorowego – i 
skierowanie do ponownej analizy przez MZK i Komisję Finansowo-
Gospodarczą”: 
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 5, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
 

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej i upewnieniu się, że nikt nie 
zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXXII/394/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października  2008 r. 

 
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
10)  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi, 

 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Zbigniew Peczkis i 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć poinformowali, że 
komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem w sprawie poprawności zapisu w § 1 projektu 
uchwały – jest zapis Lotników 15 Armii Powietrznej Stanów Zjednoczonych – proponuje  
zapis Lotników 15-tej Armii Powietrznej Stanów Zjednoczonych. 
Ryszard Pacułt zaproponował zapis Lotników 15. Armii Powietrznej Stanów 
Zjednoczonych. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła   poprawkę zaproponowaną  przez Ryszarda Pacułta  
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W dalszej części realizacji punktu Ryszard Pacułt zaproponował aby w § 1 projektu 
uchwały przed wyrazem Lotników dopisać Park. 
Do proponowanego uzupełnienia wątpliwości zgłosił Ryszard Masalski – wskazał że 
wyraz „Park” znajduje się w pierwszej części  § 1, który brzmi: „Parkowi obejmującemu 
działkę nr 588/139 KW 54221 w obrębie Blachownia, wskazaną na załączniku mapowym, 
nadaje się nazwę Lotników 15 Armii Powietrznej Stanów Zjednoczonych.” 
Treść § 1 wskazuje, że pełna nazwa parku to Park Lotników 15 Armii Powietrznej 
Stanów Zjednoczonych- i taka nazwa będzie umieszczona na tablicy. 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXXII/395/08 
  

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle  
z dnia 30 października 2008 r. 

 
w sprawie nadania nazwy parkowi 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
  

 
Po podjęciu uchwały głos zabrał Rafał Olejnik, który zgłosił wniosek by 
poinformować władze USA o nadaniu parkowi nazwy „Park Lotników 15 Armii 
Powietrznej Stanów Zjednoczonych”. 
Wniosek Rafała Olejnika poparł Ryszard Masalski. 
 
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów; „za” 16, „przeciw” 1, „wstrzymujących 
się” 2 głosy. 
 
Ponadto głos zabrała Halina Mińczuk – podzieliła się wątpliwościami czy przyjęta 
przez Radę poprawka polegająca na wprowadzeniu kropki po liczbie 15 jest zasadna -  
podała przykład nazw ulic; 1 Maja, 11 Listopada, gdzie w nazwie nie stosuje się 
kropki. 
 
Na prośbę radnych głos zabrał radca prawny Maciej Pająk – zaproponował 
pragmatyczne podejście do tematu i zastosowanie pisowni po upewnieniu się co do jej 
poprawności.  
 

11)  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części 
tekstowej, 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów,  
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się: 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/396/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października 2008 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle  w części tekstowej. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
12) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/284/08 z dnia 

28 marca 2008 r. na udzielenie dotacji w celu przeprowadzenia prac 
remontowych w zabytkowym obiekcie zlokalizowanym przy ul. Marii 
Skłodowskiej-Curie 7 w Kędzierzynie-Koźlu, wpisanym do rejestru zabytków 
województwa opolskiego 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów,  
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się: 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/397/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października 2008 r. 

 
w sprawie  uchylenia uchwały nr XXIV/284/08 z dnia 28 marca 2008 r na udzielenie  dotacji   
w celu przeprowadzenia  prac remontowych w zabytkowym obiekcie, zlokalizowanym  przy 
ul. Marii  Skłodowskiej-Curie 7 w Kędzierzynie-Koźlu,   wpisanym do rejestru  zabytków 
województwa opolskiego. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

13)  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 
przeprowadzenie prac remontowych w zabytkowym kościele pw. św. Zygmunta i 
Jadwigi Śl. zlokalizowanym przy ul. Pamięci Sybiraków, wpisanym do rejestru 
zabytków województwa opolskiego, 
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Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Na prośbę Wojciecha Kapka głos zabrała Krystyna Król, Z-ca Kierownika Wydziału 
Architektury, która przedstawiła informację o zasadach dotyczących  podziału dotacji.   
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów,  
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się: 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/398/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października 2008 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie  udzielenia  dotacji   na przeprowadzenie prac 
remontowych w zabytkowym kościele  pw. św. Zygmunta i Jadwigi Śl. 
zlokalizowanym przy ul. Pamięci Sybiraków,   wpisanym do rejestru  zabytków 
województwa opolskiego. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

14)  zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji na przeprowadzenie prac 
remontowych w zabytkowym obiekcie zlokalizowanym przy ul. Puszkina 1 w 
Kędzierzynie-Koźlu, wpisanym do rejestru zabytków województwa opolskiego. 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Joanna Urbanik-Kapka poprosiła o informacje na temat przyjętych parytetów dot. 
podziału dotacji. 
Odpowiedzi udzieliła Krystyna Król, Z-ca Kierownika Wydziału Architektury. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów,  
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się: 0. 

Uchwała Nr XXXII/399/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października 2008 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie  udzielenia  dotacji   na przeprowadzenie prac remontowych 
w zabytkowym obiekcie  zlokalizowanym przy ul. Puszkina 1  
w Kędzierzynie-Koźlu ,   wpisanym do rejestru  zabytków województwa opolskiego. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt ogłosił 10-cio minutową przerwę (od 20.05. 
do 20.15). 
Po wznowieniu obrad stwierdzeniu kworum przystąpiono  do realizacji kolejnego 
punktu. 
 
Ad 10. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ryszard Masalski interesował się możliwością przesunięcia do wykorzystania w 2009 
r. dodatkowych środków finansowych, które powstały w bieżącym roku budżetowym.  
Jednocześnie zaproponował zaplanowanie części środków na zadanie związane z   
uzbrojeniem Pola Południowego.  
 
Zbigniew Peczkis, Hubert Majnusz, Halina Fogel – poparli zmiany zaplanowane w 
budżecie miasta na rok 2008 – zwrócili uwagę, że dotyczą one w większości potrzeb 
bieżących  placówek szkolnych i przedszkolnych. 
 
Dariusz Jorg zaapelował do Z-cy Prezydenta Miasta Piotra Gabrysza aby zakupy 
konieczne dla prawidłowego funkcjonowania placówek oświatowych planować i 
realizować na początku roku budżetowego, a nie dopiero pod koniec roku, gdy 
powstaje nadwyżka finansowa.  
 
Grzegorz Mankiewicz poparł zmiany zaproponowane w projekcie uchwały. Ponadto 
zaproponował rozważenie lokalizacji lodowiska mobilnego na terenie os. Śródmieście, 
a nie w os. Azoty. 
 
Prezydent Wiesław Fąfara wyjaśnił, że taka ewentualność była rozważana jednak 
uwarunkowania techniczne i ekonomiczne przesądziły o lokalizacji na os. Azoty. 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na uciążliwe czynniki wytwarzane przez 
pracujące maszyny (hałas, drgania) – aspekt ten powinien być brany pod uwagę przy 
lokalizacji lodowiska. 
 
Ewald Świentek poprosił o bliższą informację na temat zadania dot. budowy studni 
wierconych na terenach gminnych. 
 
Dariusz Jorg poprosił o bliższą informację na temat  gruntu, o którego zakup 
wnioskowała na posiedzeniu Komisji  Finansowo-Gospodarczej, Skarbnik Miasta. 
Radny oczekuje informacji, czy zakup został sfinalizowany, za jaką kwotę i kiedy 
odbył się przetarg na ten grunt.  
 



 21

Prezydent Miasta Wiesław Fąfara po omówieniu i uzasadnieniu propozycji zmian w 
budżecie miasta na rok 2008 r. - poinformował, że w listopadzie planuje przedstawić 
kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok - zmiany 
wynikają z zaplanowania zadań, których realizacja nie będzie możliwa w tym roku 
(np. budowa kontenerów, wykonanie dokumentacji na hospicjum).  
Nawiązując do wypowiedzi Ryszarda Masalskiego dot. przeznaczenia środków na 
uzbrojenie Pola Południowego zadeklarował sukcesywne przekazywania środków po 
uzyskaniu informacji na temat kosztów uzbrojenia całej inwestycji, tj. 76 ha. 
Odpowiadając na pytanie Dariusza Jorga  wyjaśnił, że grunt został sprzedany w 
ramach licytacji komorniczej (a nie w trybie przetargowym). Jednocześnie 
poinformował o planach przystąpienia gminy do kolejnej licytacji w przypadku 
unieważnienia pierwszego  postępowania licytacyjnego.  
 
Zbigniew Peczkis na wstępie wyraził ubolewanie z powodu przejęcia przez 
prywatnych inwestorów Spółdzielni „Promień” i budynku po byłych hotelu 
pracowniczym przy ul. Piotra Skargi.  
W dalszej części poprosił o uzasadnienie zakupu wykładziny sportowej Taraflex wraz 
z osprzętem do hali widowiskowo sportowej oraz zakup kostkarki do lodu –  o zakup 
wystąpił MOSiR.  
Zakupy uzasadnił  Prezydent Wiesław Fąfara i Z-ca Prezydenta Piotr Gabrysz. 
 
Ryszard Masalski interesował się kwestią zabezpieczenia środków finansowych na 
zadania ujęte w budżecie miasta, a których postępowanie przetargowe nie zostało 
rozstrzygnięte.  
 
Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara – zapewnił o  stałym nadzorze 
realizacji  tych zadań. 
 
Wojciech Kapka poprosił o bliższą informacje na temat rozdysponowania kwoty 
60.000,00zł na zadanie „doposażenie placów zabaw”. Zaapelował również o 
wykonanie ogrodzeń wokół placów zabaw.  
 
Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara – nowe urządzenia zostaną 
zamontowane na miejskich placach zabaw.  
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała o sukcesywnej  realizacji 
wniosku dot. montażu ogrodzeń placów zabaw.  
 
Po upewnieniu się, że lista dyskutantów została zrealizowana przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr  XXXII/400/08    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  30 października  2008r.      

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad 11 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/216/07 z dnia 21 grudnia 2007 r. 
w sprawie dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych na rok 2008, 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem w sprawie kwot przekazywanych w 
ramach porozumienia przez inne gminy na utrzymanie schroniska dla bezdomnych 
zwierząt, tj. czy przekazywane kwoty pokrywają faktyczne potrzeby. 
 
Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – poinformowała o 
coroczne odnawianych umowach, w których aktualizuje się kalkulacje dostosowując 
do rzeczywistych kosztów. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/401/08                
                                                                                                                             

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  30 października 2008r.      

 
zmieniająca  uchwałę Nr XIX/216/07 z dnia 21 grudnia  2007 r.    

w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych na rok 2008. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Ad 12 
 
Informacja o wydanych decyzjach w sprawie udzielenia jednorazowej opłaty 
planistycznej. 

(pisemna informacja w załączeniu) 
 

Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja przez aklamację przyjęła informację. 
 
Dariusz Jorg przypomniał o wniosku Komisji Prawno-Administracyjne w sprawie 
przedłożenia   materiałów dot. opłat planistycznych – zwrócił uwagę, że wniosek ten 
do tej pory nie został realizowany.  
 
Z-ca Prezydenta Miasta Brygida Kolenda-Łabuś uzasadniając brak odpowiedzi 
poinformowała, że Prezydent Miasta zapoznał się z treścią wniosku lecz nie podzielił 
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stanowiska komisji dot.  przygotowania  informacji dot. opłat planistycznych. W 
związku z tym nie wydał urzędnikom  polecenia ww informacji.  
 
Dariusz Jorg  przypomniał o wcześniejszej deklaracje na sesji w sprawie 
przygotowania wnioskowanej informacji. Jednocześnie poinformował, że komisja 
nadal oczekuje na materiał. 
 
Ad 13 
 
Rozpatrzenie protestu mieszkańców os. Azoty dot. wyboru Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla. 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o oddalenie protestu  dotyczącego 
wyboru Przewodniczącego Zarządu Osiedla Azoty dokonanego podczas ogólnego 
zebrania mieszkańców osiedla Azoty w dniu 19 września 2008 r. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/402/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 października  2008 r. 

 
w sprawie oddalenia protestu dotyczącego wyboru Przewodniczącego Zarządu Osiedla 

Azoty dokonanego podczas ogólnego zebrania mieszkańców osiedla Azoty w dniu 
19 września 2008 r. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
Ad 14 
 
Stanowisko Rady Miasta do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
 
Stanowisko do trzech skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną przedstawił 
Przewodniczący Komisji Ryszard Masalski: 
 
1. dotyczy skargi Pana (…..*) zam. w Kędzierzynie – Koźlu na działania  Prezydenta 
Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie wydanej decyzji ustalającej za niską wysokość 
dodatku mieszkaniowego. 

 
Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę 20 października 2008 r. w oparciu o 

następujące materiały, będące w aktach sprawy: 
1. Oryginał skargi, z dnia 22 września 2008r, wraz z kompletem załączników. 
2. Stanowisko Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 6 października 2008r. 
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3. Zapytania członków Komisji do zastępcy Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej 
i inwestycyjno – remontowych oraz odpowiedzi na pytania.     

4. Skarga była rozpatrywana bez obecności strony skarżącej, do której wysłano zaproszenie, 
w którym wskazano miejsce i termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

 
Komisja Rewizyjna uznaje iż Rada Miasta Kędzierzyn – Koźle nie jest właściwa do 
rozstrzygnięcia przedmiotu skargi, gdy postępowanie administracyjne w sprawie opisanej w 
skardze nie zostało zakończone i wciąż trwa.  

 
W dalszej części po odczytaniu uzasadnienia do stanowiska Komisji Rewizyjnej 
poinformował, że komisja nie była jednomyślna w kwestii wnioskowanego 
rozstrzygnięcia. Jego zdaniem skarga powinna być uznana za zasadną, gdyż Prezydent 
Miasta uznał roszczenia strony skarżącej po złożeniu odwołania od decyzji Prezydenta 
Miasta do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Opolu. SKO w Opolu 
podzieliło pogląd strony skarżącej i przyznało jej wyższy dodatek mieszkaniowy, 
uchylając decyzję Prezydenta Miasta z dnia 11 września 2008r. 

 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał pod głosowanie stanowisko Komisji Rewizyjnej uznającej, że Rada 
Miasta Kędzierzyn – Koźle nie jest właściwa do rozstrzygnięcia przedmiotu skargi, 
gdy postępowanie administracyjne w sprawie opisanej w skardze nie zostało 
zakończone i wciąż trwa.  

 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/403/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  30 października  2008 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana (…..*) 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. dotyczy skargi  Państwa (…..*) na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle, 
w sprawie odmowy sprzedaży lub przedłużenia umowy dzierżawy stronie skarżącej 
nieruchomości gruntowej o numerze 1484 / 3, wydzierżawianej jej przez Gminę 
Kędzierzyn – Koźle. 
 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę 20 października 2008 r. w oparciu o 
następujące materiały, będące w aktach sprawy: 

1. Oryginał skargi, z dnia 5 września 2008r. 
2. Pismo strony skarżącej z dnia 26 listopada 2007r. 
3. Stanowisko Dyrektora Wydziału Infrastruktury i Geodezji Urzędu Wojewódzkiego 

w Opolu z dnia 29 sierpnia 2008r. 
4. Stanowisko Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 6 października 2008r. 
5. Zapytania członków Komisji do zastępcy Prezydenta Miasta ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno – remontowych oraz odpowiedzi na pytania.     
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6. Skarga była rozpatrywana bez obecności strony skarżącej, do której wysłano 
zaproszenie, w którym wskazano miejsce i termin posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej. 

 
Komisja Rewizyjna uznaje iż Rada Miasta Kędzierzyn – Koźle nie jest właściwa do 
rozstrzygnięcia w trybie skargowym roszczenia zawartego w skardze 
W dalszej części uzasadnił stanowisko komisji.  
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał pod głosowanie stanowisko Komisji Rewizyjnej uznającej, że Rada 
Miasta Kędzierzyn – Koźle nie jest właściwa do rozstrzygnięcia w trybie skargowym 
roszczenia zawartego w skardze. 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXXII/404/08 

 
Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  30 października  2008 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa (…..*) 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3.  dotyczy skargi  Państwa (…..*)zamieszkałych w Kędzierzynie – Koźlu na działania 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle. 
 
Skarga została wniesiona do Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle w dniu 22 
kwietnia 2008 roku. 

Skarga dotyczy: szybkiej realizacji wyroku sądowego, orzekającego wobec strony 
skarżącej eksmisję z zajmowanego lokalu, z prawem do lokalu socjalnego. Strona skarżąca 
uważa pogląd o dziejącej się jej krzywdzie polegającej na pozbawieniu jej możliwości 
przebywania w lokalu mieszkalnym, który wynajęła przed wielu laty od państwowego 
podmiotu, w przekonaniu iż żadna osoba fizyczna za wyjątkiem strony skarżącej nie zostanie 
właścicielem wzmiankowanego mieszkania, gdy osoba trzecia nabyła przedmiotowy lokal 
mieszkalny i doprowadziła do eksmisji, czego by nie było gdyby Gmina Kędzierzyn – Koźle 
w latach 90 XX wieku przejęła od Przedsiębiorstwa Państwowego Żegluga na Odrze, a potem 
od spółki Nagro – Dom lokal mieszkalny zajmowany przez stronę skarżąca. 

 
Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę w dniu 20 października 2008 r. w oparciu o 

następujące materiały, będące w aktach sprawy: 
1. Stanowisko Komisji Rewizyjnej z dnia 22 sierpnia 2008r w tej samej sprawie (na 

wniosek Rady Miasta, Komisja badała zasadność skargi dwa razy), wraz z wcześniej 
zgromadzoną dokumentacją. 

2. Informacja o sposobie realizacji wyroków eksmisyjnych dotychczasowego najemcy, 
gdy właściciel lokalu zwrócił się do gminy o wypłatę odszkodowania za niedostarczenie 
byłemu najemcy lokalu socjalnego. 

3. Skarga była rozpatrywana w obecności przedstawiciela strony skarżącej. 
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Komisja Rewizyjna podtrzymuje swoje stanowisko z dnia 22 sierpnia 2008r w tej samej 
sprawie, uznając skargę za bezzasadną 
Uzasadnienie: 
 Opis uzasadnienia jest w takim samym brzmieniu jak uzasadnienie z dnia 22 sierpnia 
2008r. (Utożsamienie się z Komisji Rewizyjnej z poczuciem krzywdy strony skarżącej, której 
źródło jest w odległych latach oraz uznanie iż działania Prezydenta Miasta w przedmiotowej 
sprawie nie mają wady prawnej.) 
 Komisja Rewizyjna dostrzegając problem osób, o takim samym rodowodzie 
wydarzeń, który wyłonił się w toku rozpatrywania skargi (odrzucenie przez Gminę 
Kędzierzyn – Koźle propozycji nieodpłatnego przejęcia od spółki Nagro – Dom, którą to 
utworzyło Przedsiębiorstwo Państwowe Żegluga na Odrze jej zasobu mieszkaniowego, a w 
konsekwencji sprzedaż wraz z lokatorami, w tym ze stroną skarżącą przedmiotowych lokali 
mieszkalnych innym osobom fizycznym) w celu zapobieżenia podobnym tragediom, jak 
opisanym w skardze, występuje z następującym wnioskiem: „Komisja Rewizyjna występuje 
z wnioskiem do Rady Miasta oraz do Prezydenta Miasta z apelem niezwłocznego 
podjęcia prac nad zmianami w zasadach wynajmowania komunalnych lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn – Koźle, które mają 
umożliwi ć, z osobami eksmitowanymi z lokali mieszkalnych, które w latach 90 XX wieku 
stanowiły własność Państwowego Przedsiębiorstwa Żegluga na Odrze, potem spółki 
Nagro – Dom, która to spółka sprzedała swój zasób mieszkaniowy innym niż najemcy 
osobom fizycznym, zawierać umowy najmu na lokale komunalne na czas nieoznaczony.”  

 
Po przedstawieniu stanowiska Komisji Rewizyjnej podzielił się swoimi 

wątpliwościami do wniosku Komisji Rewizyjnej o uznanie skargi za bezzasadną. Jego 
zdaniem skarga powinna  być uznana za zasadną, gdyż Państwo Mroczkowscy 
systematycznie wpłacali właścicielowi lokalu około 70% odszkodowania. Gdyby 
gmina wpłacała brakującą część, to  można było  zapobiec eksmisji starszych ludzi do 
lokalu socjalnego. 

W związku z tym, że nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady 
Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej o uznanie 
skargi za bezzasadną: 
„za” oddano 10 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 4 głosy. 

  
Uchwała Nr XXXII/405/08 

 
Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  30 października  2008 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa (…..*) 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 15 
 
Założenia Zespołu roboczego ds. zmian zmierzających do poprawy efektywności 
działalności Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu 

(pisemna informacja w załączeniu do protokołu) 
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Ryszard Masalski podzielił się uwagą, iż z materiału można wnioskować, że celem 
działań jest przeczekanie do końca kadencji aby uniknąć zreformowania MZK. 
 
Dariusz Jorg zgłosił wniosek aby przedłożoną „ Rekomendację Zespołu roboczego 
ds. zmian zmierzających do poprawy efektywności działalności Miejskiego Zakładu 
Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu”  skierować na posiedzenie Komisji 
Finansowo-Gospodarczej, w celu dostosowania do regulacji prawnych 
obowiązujących w 2009 roku i przedstawienia propozycji  Radzie.  
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
Ad 16 
 
Wprowadzenie zmian do składów osobowych komisji problemowych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt poinformował, że : 
- radny Grzegorz Mankiewicz – złożył rezygnację z dalszych prac w składzie Komisji 
Strategii i Rozwoju - motywując decyzję względami zdrowotnymi 
- radny Rafał Olejnik złożył rezygnację z dalszych prac w składzie Komisji 
Finansowo-Gospodarczej – motywując decyzję zwiększonymi obowiązkami 
służbowymi. 
 
Po krótkiej dyskusji w trakcie, której wyżej wymienieni radni uzasadniali decyzję o  
rezygnacji – Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt poddał pod 
głosowanie wniosek o przyjęcie rezygnacji Grzegorza Mankiewicza: 
„za” oddano 5 głosów, 
„przeciw” 9, 
„wstrzymujących się” 5 głosów. 
Rada odrzuciła wniosek o przyjęcie rezygnacji. 
 
Rezygnacja Rafała Olejnika nie została poddana pod głosowanie z powodu jej 
wycofania. 
 
Ad 17  
 
Wolne wnioski - brak 
 
Ad 18 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad – Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt zamknął sesję  Nr XXXII/08 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt 

 

Sesja zakończyła się o godz. 21.35. 

 
Protokółowała  H. Olkowska 
 


